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PhDr. Čižmár: 

Každý z nás poslancov dostal návrh na interpeláciu od anonymného odosielateľa a ten sa 

informuje, či technické služby neuvažujú v budúcnosti v prípade cintorína označovať hroby, 

ktoré nie sú zaplatené. Viem, že takto koná niekoľko obcí aj v našom okrese, tak sa pýtam, či 

sa plánuje toto v budúcnosti riešiť a akým spôsobom. 
 

MVDr. Pačuta: 

Čo sa týka označovania hrobov alebo hrobových miest, ktoré nie sú zaplatené. V súčasnosti 

máme na všetkých troch cintorínoch zhruba 6 tis. využitých hrobových miest. K 30. 

septembru 2012 sme mali po lehote splatnosti 68 nezaplatených, z toho ešte nejaké sú na 

splátky. Efekt z toho označovania neviem, či by z toho bol. Podľa nášho úsudku a môjho 

úsudku nie je to v tejto chvíli nejak rentabilné. Situácia sa mení každý mesiac, pretože nových 

dlžníkov pribúda ale zároveň aj tých, ktorí už boli dlžní tak si vyrovnávajú svoje záväzky. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


